
Vordingborg Bridgeklub 

Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 18.juni  2020 kl. 16.00 

Fraværende med afbud: Kirsten Sørensen 

Dagsorden: 

1.  Velkomst- orientering fra formanden 

2. Åbning efter corona- retningslinjer 

3. Sommerbridge- opstart, hvornår? 

4. Generalforsamling- fastsættelse af dato 

5. Afslutning af sæson 2019-2020 

6. Regnskab 2019-2020 plus budget 2020 -2021 

7. Bridgens dag 30.august 2020 

8. Undervisning for begyndere 

9. 70-års fødselsdag den 6.september 2020- skal det fejres? 

10. Eventuelt 

11. Fastsættelse af dato for næste bestyrelsesmøde 

Ad.1. Møns Bank har tilbudt at forlænge sit sponsorat 2 år mere til og med 2021/22. ComputerPaletten 

fortsætter foreløbig i indeværende år. 

          Bankontoen fra såvel 1950 og 1974 er bibeholdt 

          Gåsetårnsturneringen, en Guldturnering, bliver afholdt lørdag den 21/11. Lokalerne er reserveret på  

           på  TAMU. 

          Bent har sat en annonce i et katalog fra Kommunen vedr. aktiviteter for seniorer. Kirsten Skotte og       

          Bent er kontaktpersoner. 

Ad.2. Efter en del snak frem og tilbage besluttede vi at indkøbe skærme, såfremt alle 3 hold kan afvikles i  

           Tamu. Bent og Hans Ove undersøger, om det er muligt. Retningslinjer sendes først ud, når vi ved  

           mere   

Ad.3. Det blev besluttet at starte sommerbridge den 3/8.   

Ad.4,5 og 9. Vi besluttede at afholde Generalforsamling, afslutning af sæson 2019-2020 samt fejring af  

          70-årsfødselsdag på én gang ved opstarten den 7/9. Her uddeles præmier, afholdes general- 

          forsamling, spises med klubben som vært samt spilles en lille turnering,  

          Der skal sendes invitationer med tilmelding ud. 



          Inge Lehm og Poul fortsætter ikke i bestyrelsen. 

Ad.6. Olaf gennemgik regnskabet, som viste sig at have et overskud næsten som forventet. Han gennemgik 

           ligeledes det budget, han havde udfærdiget med et  uændret medlemstal 

Ad.7. Vi deltager ikke i Bridgens Dag. 

Ad.8. Undervisningen starter den 8/9, lokaler i Ældresagen er booket. Der kommer et opslag i Sydsjællands 

           Tidende. 

Ad.10. Der blev snakket om,  

             At det er et problem for nogen at sidde ”ordentligt” på stolene i Tamu 

             Hvad og hvordan med hensyn til udmeldelse og 

             En ide om, at der skrives i Sjællandske om bridge på linje med det, der skrives om skak. Olaf tager       

             dette op i distriktet. 

Ad.11. Næste møde den 6/8 klokken 16 hos Bent. 

Ref. Annemarie  


